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Zusammenfassung

        
Im Anschluß an frühere Untersuchungen wurde nun an 50 Gehirnen Anzahl, extrazerebrale Länge und Verzweigungen der Rami diencephalici bestimmt.


        
Diese kleinen Arterien entstammen der A. cerebri anterior, der A. communicans anterior, der A. communicans posterior, der A. choroidea anterior, der A. cerebri posterior, der A. basilaris und der A. cerebelli superior.


        
Bezüglich der Anzahl und Weite der Gefäße ergeben sich gegenüber unserem früheren Material geringe Unterschiede. Die extrazerebrale Länge sowie die extrazerebralen Aufzweigungen im Schädel sind bislang von uns nicht untersucht worden.


      
        
Abstract

        
Following earlier examinations, we determined the number, extracerebral length and pattern of branching of the diencephalic branches in 50 human brains.


        
These small arteries have their origin in the anterior cerebral artery, the anterior communicating artery, the posterior communicating artery, the anterior choroidal artery, the posterior cerebral artery, the basilar artery and the superior cerebellar artery.


        
With regard to the number and width of these vessels, we found some minor differences compared with specimens examined earlier. The extracerebral length and branching inside the skull have not so far been examined by us.
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